
 
Protokół z posiedzenia  

Komisji Finansów w dniu 6 marca 2025 r. 
Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej, ul. Świerkowa 1 

 
Program posiedzenia: 

I. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
II.  Przedstawienie porządku posiedzenia. 
III. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2040,  
2) zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2025 rok, 
V. Sprawy różne. 
VI. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Obecni członkowie Komisji Finansów (KF): 
- Wojciech Żółtowski– Przewodniczący Komisji 
- Agata Brzozowska-Kempf  
- Bożena Górczyńska 
- Anna Olejniczak-Siara 
- Dąbrówka Smolny 
 
W posiedzeniu udział wzięli także: 
- Radni Alicja Rotfeld-Paczkowska, Adam Krupa, Jacek Matłacz 
- Burmistrz Miasta Magdalena Eckhoff 
- Zastępca Burmistrza Miasta Mirosław Wilusz 
- Skarbnik Miasta Beata Bała  
- mieszkaniec 
 
I. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 

O godzinie 18.03 Przewodniczący KF W. Żółtowski otworzył posiedzenie KF, stwierdził kworum 
(obecnych 5 członków KF) i przekazał informacje o ochronie danych osobowych.  

II. Przedstawienie porządku posiedzenia 
 

Przewodniczący KF W. Żółtowski przedstawił program posiedzenia.  
Uwag nie zgłoszono. 
 

III. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji 
 

Przewodniczący KF poddał pod głosowanie projekt protokołu z posiedzenia Komisji, które 
odbyło się 19 grudnia 2024 r.  
KF przyjęła protokół jednogłośnie (5 głosów za). 
Przewodniczący KF poddał pod głosowanie projekt protokołu z posiedzenia Komisji, które 
odbyło się 23 stycznia 2025 r. (wspólne posiedzenie z Komisją Rewizyjną oraz Komisją Skarg, 
Wniosków i Petycji).  
KF przyjęła protokół jednogłośnie (5 głosów za). 



IV. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2025-2040 oraz zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 
2025 rok 
 
Przewodniczący KF poprosił Panią Skarbnik o omówienie projektów uchwał. 
Skarbnik Miasta  B. Bała omówiła zmiany proponowane do wprowadzenia w budżecie miasta: 

 Zmiany w planie dochodów: 
W związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej dot. ujmowania dochodów z tyt. 
subwencji ogólnej przenosi się planowane dochody w kwocie 12.482.876,13 zł z 
rozdz.75802 § 2920 do rozdz. 75834 § 2920. 

 Zmiany w planie wydatków bieżących:  
Zwiększa się plan w rozdz. 85195 § 4280 o kwotę 5.000,00 zł, celem zabezpieczenia 
środków na opiekę medyczną podczas organizowanych imprez sportowo-kulturalnych 
w mieście. Środki przenosi się z rozdz.75023 § 4040. 

 Zmiany w planie wydatków inwestycyjnych:  
W rozdz. 70005 §6050 na zadaniu pn. „Budowa nowych systemów grzewczych w 
budynkach należących do zasobów miasta” zmniejsza się plan wydatków do kwoty 
450.000,00 zł. Realizacja zadania w zasadniczej części planowana jest w 2026 r. 
W rozdz. 80101 §6050 na zadaniu pn. „Modernizacja dachu budynku Szkoły 
Podstawowej im. Bohaterów Warszawy w Podkowie Leśnej” zwiększa się plan 
wydatków do kwoty 1.100.000,00 zł. Zwiększenie wydatków wynika z konieczności 
zabezpieczenia środków na dodatkowe prace, które wyniknęły w trakcie realizacji 
inwestycji. 

 
Przewodniczący KF zapytał, czy ww. wydatki na modernizację dachu zamykają już wszelkie 
kwestie tej naprawy.  
Burmistrz Miasta M. Eckhoff powiedziała, że tak. Dodała, że w trakcie realizacji umowy 
wyniknęła konieczność wykonania jeszcze dodatkowych prac (m.in. wymiana drabiny na 
dachu, która nie spełniała określonych norm). 
Przewodniczący KF zapytał, czy Miasto dostanie gwarancję na wykonane prace. 
Pani Burmistrz przekazała, że zostanie udzielona 10-letnia gwarancja. Prace na dachu zmierzają 
ku końcowi. Sala od początku tego semestru jest już ponownie oddana do użytkowania. 
Przecieków nie ma. Miejscami została wymieniona klepka. 
Zastępca Burmistrza M. Wilusz dodał, że ww. kwota zamyka prace, które były objęte 
przedmiotem tego postępowania. Jest to jednak tylko połowa dachu szkolnego. Mamy 
nadzieję, że w kolejnych latach nie pojawi się problem z drugą częścią dachu, bo fachowcy, 
którzy w tej chwili operują na dachu zwrócili uwagę na możliwe potencjalne problemy z drugą 
częścią w najbliższej przyszłości. Natomiast ta firma wykonała swoje prace z najwyższą 
starannością. Jesteśmy bardzo zadowoleni ze współpracy z nimi. Wykonawca powiedział 
nawet, że w ramach udzielonej gwarancji będzie w okresie jesiennym przysyłał swojego 
pracownika, który będzie czyścił dach i rynny z liści.  
 
Przewodniczący KF zapytał, czy zmiany w WPF są odzwierciedleniem przesunięć budżetowych. 
Pani Skarbnik potwierdziła to. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący KF poddał pod głosowanie opiniowanie projektu uchwały 
ws. zmian w WPF. KF zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie  
(5 głosów za). 



 
Następnie Przewodniczący KF poddał pod głosowanie opiniowanie projektu uchwały ws. zmian 
w budżecie miasta. KF zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie (5 głosów za). 
 
V. Sprawy różne 
 

Żadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 
 

III. Zamknięcie posiedzenia 
 

Przewodniczący KF zamknął posiedzenie o godzinie 18.12. 

 

 

Protokół sporządziła Beata Krupa 

 
 

 
Przewodniczący  

  Komisji  Finansów  
/-/ 

Wojciech Żółtowski 

 
 

 


